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ROMÂNIA 

CONSILIUL JUDEȚEAN CARAȘ-SEVERIN 

 Piaţa 1 Decembrie 1918, nr. 1, 320084, REŞIŢA  

Tel. +40 –  (0)255 –  211420,1 Fax: +40 (0)255 211127  

E-mail:  cjcs@cjcs.ro  

 

 

 

 

PROCES–VERBAL 

încheiat astăzi, 24.04.2019, ora 12,00, în cadrul şedinţei ordinare a  

CONSILIULUI JUDEŢEAN CARAŞ-SEVERIN  

 

 

Lucrările şedinţei sunt deschise de către domnul preşedinte Silviu Hurduzeu.  

 

 Şedinţa este legal constituită, fiind prezenţi  28 de consilieri județeni.  

Lipsește motivat domnul vicepreședinte Nedelcea Flavius și domnul consilier  Marșalic Jaro 

Norbert. Domnului Miclea Aurel i-a încetat mandatul de consilier județean înainte de expirarea 

duratei normale. 

Şedinţa a fost convocată prin Dispoziţia nr.247/18.04.2019, comunicată domnilor consilieri în 

scris prin adresa nr.IV/7255/18.04.2019, potrivit art.94 alin.1 din Legea nr.215/2001 a administraţiei 

publice locale, republicată în 2007, cu modificările şi completările ulterioare, invitaţilor prin adresa 

nr.I/7218/18.04.2019 şi s-a adus la cunoştinţa locuitorilor prin publicare în Cotidianul „Jurnal de 

Caraş-Severin” din data de 19.04.2019. 

Participă de drept domnul secretar al judeţului Darian Ciobanu. 

 Participă ca invitaţi: domnul prefect Lupu Matei, reprezentanţi ai instituţiilor subordonate 

Consiliului Judeţean Caraş-Severin, reprezentanţi ai aparatului propriu al Consiliului Judeţean Caraş-

Severin, precum și reprezentanți din partea mass-mediei.  

Ordinea de zi a fost anunţată și publicată în presă. 

Ordinea de zi este următoarea: 

1.Proiect de hotărâre privind aprobarea contului de execuţie al bugetului propriu al Judeţului 

Caraş-Severin şi a contului de execuţie al bugetului centralizat al instituţiilor publice şi activităţilor 

finanţate integral sau parţial din venituri proprii, la data de 31.03.2019. 

2.Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului propriu al Judeţului Caraş-Severin, pe anul 

2019 şi estimări  pe anii 2020-2022.  

3.Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului propriu al Consiliului Județean Caraș-Severin 

și a bugetelor de venituri şi cheltuieli ale instituţiilor şi serviciilor publice de sub autoritatea 

Consiliului Judeţean Caraş-Severin și finanţate de către acesta pe sursa A, pe anul 2019 şi estimări  pe 

anii 2020-2022.  

4.Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetelor de venituri și cheltuieli ale instituţiilor și 

serviciilor publice de sub autoritatea Consiliului Judeţean Caraș-Severin și finanţate de către acesta pe 

sursa E, pe anul 2019 şi estimări pe anii  2020-2022.  

5.Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului de venituri și cheltuieli al Spitalului Judeţean 

de Urgenţă Reşiţa, instituţie de sub autoritatea Consiliului Judeţean și finanţată de către acesta pe sursa 

F, pe anul 2019 şi estimări  pe anii  2020-2022. 

6.Proiect de hotărâre  privind aprobarea bugetelor de venituri și cheltuieli ale instituţiilor si 

serviciilor publice de sub autoritatea Consiliului Judeţean Caraș-Severin și finanţate de către acesta pe 

sursa G, pe anul 2019 şi estimări  pe anii  2020-2022.  

7.Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului  general consolidat  al Judeţului Caraş-

Severin, pe anul 2019. 
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8.Proiect de hotărâre privind defalcarea sumei de 1.200.000 lei prevăzută în bugetul propriu al 

Judeţului Caraş-Severin la cap.67 -”Cultura, recreere şi religie”, pe domenii de intervenţie (finanţare), 

pe anul 2019. 

9.Proiect de hotărâre privind aprobarea unui Acord de parteneriat încheiat între Consiliul 

Județean Caraș-Severin, Inspectoratul Școlar Județean Caraș-Severin și Episcopia Caransebeșului 

pentru organizarea și desfășurarea în municipiul Caransebeș a fazei naționale a Olimpiadei de religie 

pentru Seminarii teologice și licee ortodoxe din România, în perioada 8 – 12 mai 2019. 

10.Proiect de hotărâre privind aprobarea „Programului lucrărilor de drumuri judeţene finanţate 

din sume defalcate din TVA”,  pentru anul 2019. 

11.Proiect de hotărâre pentru aprobarea Regulamentului privind acordarea finanțărilor 

nerambursabile a proiectelor sportive din bugetul Consiliului Județean Caraș-Severin pentru  

activitățile entităților sportive de drept public și privat cu  sediul pe raza județului Caraș-Severin, care 

participă cu sportivi la competiții interne și internaționale și/sau organizează, desfășoară competiții sau 

acțiuni sportive pe plan județean. 

  12.Proiect de hotărâre privind aprobarea Programului anual și Anunțului de participare a 

finanțărilor nerambursabile pentru programe și proiecte sportive din bugetul Consiliului Județean 

Caraș-Severin pentru  activitățile nonprofit ale entităților sportive, cu sediul pe raza județului Caraș-

Severin, care participă cu sportivi la competiții interne și internaționale și/sau organizează, desfășoară 

competiții sau acțiuni sportive pe plan județean, pe anul 2019. 

13.Proiect de hotărâre privind aprobarea măsurilor educative aferente Programului pentru școli 

al României in perioada 2017-2023, care se vor organiza în anii școlari 2018-2019 și 2019-2020. 

           14.Proiect de hotărâre privind darea în administrarea temporară Consiliului Local Turnu Ruieni 

a tronsonului de drum județean DJ 608A din intravilanul localității Borlova, comuna Turnu Ruieni, 

aflat în domeniul public al județului Caraș-Severin și în administrarea Consiliului Judeţean Caraş-

Severin. 

15.Proiect de hotărâre privind neexercitarea de către judeţul Caraş-Severin, prin Consiliul 

Judeţean Caraş-Severin, a dreptului de preempţiune la vânzarea imobilului Ansamblul urban ”Zona 

Rânduri”, situat în municipiul Reșița, str. Rândul II, nr.16, județul Caraș-Severin. 

16.Proiect de hotărâre privind neexercitarea de către judeţul Caraş-Severin, prin Consiliul 

Judeţean Caraş-Severin, a dreptului de preempţiune la vânzarea imobilului Ansamblul urban ”Zona 

Rânduri”, situat în municipiul Reșița, str. Rândul III, nr. 8A, județul Caraș-Severin. 

17.Proiect de hotărâre privind neexercitarea de către judeţul Caraş-Severin, prin Consiliul 

Judeţean Caraş-Severin,  a dreptului de preempţiune la vânzarea imobilului ”Casă”, situat în Oravița, 

str. Mihai Eminescu, nr. 20, ap. 24, județul Caraș-Severin. 

18.Proiect de hotărâre privind  darea în folosință gratuită a unui spațiu din incinta imobilului 

situat în Reșița, Piața 1 Decembrie 1918, nr.7,  etaj II, aflat în domeniul public al Județului Caraș-

Severin  în favoarea Asociației de Dezvoltare Intercomunitară ” ACVABANAT”. 

19.Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii, prin licitație publică, a unui spațiu din 

imobilul situat administrativ în municipiul Reșița, Piața 1 Decembrie 1918, nr.7, Et.II, județul Caraș-

Severin,aflat în domeniul public al județului Caraș-Severin și administrarea  Consiliului Județean Caraș-

Severin. 

20.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean Caraş-Severin 

nr.125/07.06.2012 privind înfiinţarea echipei intersectoriale în domeniul prevenirii şi combaterii 

violenţei în familie,la nivelul judeţului Caraş-Severin, pe lângă Direcţia Generală  de Asistenţă şi 

Protecţia Copilului Caraş-Severin,  cu modificările ulterioare. 

21.Proiect de hotărâre privind constituirea Comisiei de selecţie şi a celei de soluţionare a 

contestaţiilor precum și conținutul anunțului public, pentru singura sesiune de selecţie a ofertelor 

culturale, pentru  anul 2019. 

22. Proiect de hotărâre privind eliberarea domnului vicepreședinte  NEDELCEA   Flavius din 

funcția de vicepreședinte al Consiliului Județean Caraș-Severin. 

23.Proiect de hotărâre privind alegerea domnului ______________ în funcția de vicepreședinte 

al Consiliului Județean Caraș-Severin.  
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24.Raport  anual de activitate  al  Asociației de Dezvoltare  Intercomunitară pentru 

Managementul Situațiilor de Urgență-ADIVEST,  la 31 decembrie 2018. 

25.Raport de activitate pe anul 2018, al Asociației de Dezvoltare Intercomunitară 

ACVABANAT. 

26.Raport  de  activitate al SC AQUACARAS SA  Caraș- Severin, pe anul 2018. 

27.Raport de activitate pe anul 2018, al S.C. APERGMIN S.R.L. 

28.Informare despre activitatea de îmbuteliere apă minerală Perenna Premier în asociație cu 

Consiliul Județean Caraș-Severin. 

29.Raport anual de activitate pentru anul 2018, al Teatrului de Vest Resita. 

30.Raport anual de activitate, pe anul 2018, al Asociației Cluster Regional Tehnologia 

Informației și a Comunicațiilor-Regiunea Vest România. 

31.Întrebări. Interpelări. 

 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Bună ziua, tuturor! Ne întrunim în ședința ordinară a 

Consiliului Județean. Ședința este legal constituită. Lipsesc domnul vicepreședinte Nedelcea Flavius, 

domnul Marșalic Jaro Norbert și domnul Miclea Aurel. Am primit adresă de la Instituția Prefectului 

Județului Caraș-Severin, că în baza adresei Partidului Național Liberal, Instituția Prefectului a emis 

ordinul de încetare a mandatului domnului Miclea, înainte de termen. Deși, este Săptămâna Mare, 

totuși, iată că se pot întâmpla și astfel de lucruri. Eu vreau, înainte de a-i da cuvântul domnului 

secretar, să-i mulțumesc domnului consilier Miclea, pentru activitatea pe care a avut-o până în acest 

moment. A fost atât consilier județean, cât și membru în ATOP. Domnul secretar, vă rog. 

Domnul secretar al județului Ciobanu Darian: Mulțumesc, domnule președinte. În mape aveți, 

de data asta, două procese-verbale. E cel încheiat cu ocazia ședinței extraordinare din data de 22 martie 

2019, la care au lipsit motivat domnul consilier  Guțu Mihai și domnul doctor Marșalic Jaro. Dacă l-ați 

parcurs, dacă aveți întrebări, propuneri? Dacă nu, cine este ”pentru”? Mulțumesc. Și procesul-verbal 

încheiat cu ocazia ședinței ordinare din 28 martie, la care a lipsit motivat, de această dată, doar domnul 

consilier județean Guțu. Dacă l-ați parcurs, dacă aveți amendamente, propuneri? Dacă nu, cine este 

”pentru”? Vă mulțumesc. O clarificare, domnule președinte, raportat la încetarea înainte de termen, la 

încetarea de drept a mandatului. Legea nr.393/2004 privind statutul aleșilor locali s-a modificat în 

timp, în 2015, iar articolul 12 alin.3 din cuprinsul legii a primit o altă formulare, în sensul că, entitatea 

îndrituită să ia act și iată, să și vacanteze locul consilierului în cauză, nu mai este Consiliul Județean, ci 

este Instituția Prefectului. Instituția Prefectului a luat act de încetarea de drept și, totodată, am ordinul 

în față, ieri l-am primit, au declarat vacant locul consilierului județean în cauză. Ca și procedură, o să 

așteptăm adresa partidului și probabil în ședința ordinară din luna mai, o să validăm un nou consilier. 

Mulțumesc. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Mulțumesc, domnul secretar. În acest moment, Consiliul 

Județean, forul legislativ funcționează cu 30 de consilieri și numărul de voturi necesar pentru 

adoptarea unor anumite proiecte se modifică, ținând cont de acest fapt. Am avut în cursul zilei de ieri, 

și domnul secretar, în cursul zilei de azi, o discuție cu domnul fost consilier județean Miclea Aurel. 

Bineînțeles, pentru a evita o situație destul de delicată, i-am spus domnului consilier, deși fusese 

convocat, să nu se prezinte la ședința de astăzi. Adică, să nu se prezinte în calitate de consilier 

județean. Sigur, ședințele fiind publice, dânsul putea lua parte, dar pentru a evita ridicarea de la masă, a 

fost această discuție pe care și eu și domnul secretar am avut-o cu dânsul. Ținând cont de faptul că 

ședința este legal constituită, vă propun aprobarea ordinii de zi. Nu avem nici un punct în procedură de 

urgență. Dacă sunteți de acord cu ordinea de zi? Vă rog. Cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Vă 

mulțumesc.  

* 

 

Se trece la discutarea punctului 1 al ordinii de zi şi anume:  

1.Proiect de hotărâre privind aprobarea contului de execuţie al bugetului propriu al Judeţului 

Caraş-Severin şi a contului de execuţie al bugetului centralizat al instituţiilor publice şi activităţilor 

finanţate integral sau parţial din venituri proprii, la data de 31.03.2019. 
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Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Știți că este uzanță a Consiliului Județean, de a aproba 

contul de execuție. De asemenea, este o diferență față de ceea ce făceam până acum. Nefiind un buget 

aprobat, acum, noi aprobăm acest cont de execuție la 31.03.2019, fără prevederile bugetare. Aici sunt 

incluse doar o parte din venituri. Dacă v-ați uitat peste material, pe secțiunea de funcționare a 

bugetului propriu al județului Caraș-Severin, veniturile încasate au fost în sumă de 36.345.298, plățile 

efectuate în sumă de 31.100.297, rezultând un excedent de 5.245.001. Asta însemnând o economie 

făcută la secțiunea de funcționare. La secțiunea de dezvoltare, veniturile au fost în sumă de 4.472.878, 

plățile efectuate în sumă de 4.189.444, excedentul fiind de 283.434. Totalul excedentului atât pe 

secțiunea de funcționare, cât și pe cea de dezvoltare, este de 5.528.435, la venituri încasate de 

40.818.176 și plăți totale de 35.289.741. La fel, secțiunea de funcționare a bugetului centralizat al 

instituțiilor publice și activităților finanțate integral sau parțial din venituri proprii înregistrează 

venituri încasate în sumă de 37.969.223 lei, plăți de 37.712.967 și un excedent în cuantum de 256.256. 

Iar la secțiunea de dezvoltare, excedentul este de 39.029 lei, la venituri încasate în sumă de 1.827.994 

și plăți de 1.788.965. Totalul excedentului pe instituțiile publice și activităților finanțate integral sau 

parțial din venituri proprii este de 295.285. Deci incluzând și secțiunea de funcționare, cât și secțiunea 

de dezvoltare. Plățile restante raportate la 31.03.2019 se înregistrează la nivelul bugetului centralizat al 

instituțiilor publice. Nu există plăți restante la nivelul bugetului propriu al Consiliului Județean. Este 

vorba de 13.464.805 integral pe sursa F, din care arierate: 9.550.551, aferente integral secțiunii de 

funcționare, înregistrate în bugetul Spitalului Județean de Urgență Reșița. Dacă sunt intervenții legate 

de  acest punct? 

Domnul consilier Teodorescu  Mircea: Da, domnule președinte. 

Domnul președinte  Silviu Hurduzeu: Vă rog. 

Domnul consilier Teodorescu Mircea: Grupul nostru liberal va vota împotriva acestui punct. 

Considerăm că banii puteau fi cheltuiți și administrați mai bine. Atât.  

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Ne puteți spune și cum ați considerat, cum considerați că 

puteau fi cheltuiți mai bine? 

Domnul consilier Teodorescu Mircea: Păi dacă vorbim de excedente, în condițiile în care 

Spitalul Județean are datorii, ce să spun mai multe? Drumurile județene le vedem cu toții! 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Domnul consilier, înainte de a vorbi dumneavoastră, am 

ținut să spun mai multe despre acest proiect tocmai pentru a înțelege și dumneavoastră, că eram 

convins că nu înțelegeți. 

Domnul consilier Teodorescu  Mircea: Mulțumesc. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Excedentul cel mai mare, și am subliniat acest lucru, este 

pe secțiunea de funcționare. Deci asta înseamnă, că s-au făcut economii la plata salariilor și la plata 

utilităților. Dacă mai sunt alte intervenții? Articolul 1, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Grupul 

liberal votează împotrivă și domnul consilier Surdu Daniel George nu participă la vot având un interes 

personal.  

Articolul 2, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Grupul liberal votează împotrivă și 

domnul consilier Surdu Daniel George nu participă la vot.  

Articolul 3, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Grupul liberal votează împotrivă și 

domnul consilier Surdu Daniel George nu participă la vot. 

Articolul 4, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Grupul liberal votează împotrivă și 

domnul consilier Surdu Daniel George nu participă la vot. 

Articolul 5, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Grupul liberal votează împotrivă și 

domnul consilier Surdu Daniel George nu participă la vot. 

Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Grupul liberal 

votează împotrivă și domnul consilier Surdu Daniel George nu participă la vot. Se adoptă hotărârea. 

Vă mulțumesc.  

* 

Se trece la discutarea punctului 2 al ordinii de zi şi anume:  

2.Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului propriu al Judeţului Caraş-Severin, pe anul 

2019 şi estimări  pe anii 2020-2022.  
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Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Aș vrea foarte pe scurt să prezint bugetul propriu al 

județului Caraș-Severin. O să vedeți că și următoarele proiecte se referă la aprobarea bugetului pe 

sursele de finanțare. În finalul acestor proiecte legate de buget aprobăm bugetul consolidat al județului 

Caraș-Severin, însumând toate aceste bugete. Bugetul propriu al județului Caraș-Severin, pe anul 2019, 

este în sumă totală de 265.357.170. În proiect, așa cum spune legea, sumele sunt în mii lei. Atât la 

capitolul de venituri, cât și la capitolul de cheltuieli, avem aceeași sumă, 265.357,17 mii lei. Deci 

acestea sunt veniturile. Cheltuielile sunt 265.357,37 mii lei, din care, pe secțiunea de funcționare avem 

168.077 și pe secțiunea de dezvoltare avem 97.350,37 lei. Aș vrea să fac o scurtă comparație a acestui 

buget, cu ce am avut aprobat anul trecut. Dacă vă aduceți aminte, anul trecut, când am aprobat bugetul, 

l-am aprobat cu un deficit, nu am avut suficienți bani la început pentru asigurarea tuturor salariilor. În 

acest an, avem asigurate toate cheltuielile de funcționare atât la Consiliul Județean, cât și la toate 

instituțiile din subordine. Anul trecut, bugetul a fost 214.405,32 mii lei. Deci avem o creștere, față de 

anul trecut, de 50.952,05 mii lei, aproximativ 23%. Însă, ceea ce este foarte important, este că s-a 

modificat ponderea secțiunii de dezvoltare și secțiunii de funcționare, în buget. Dacă anul trecut, 

secțiunea de funcționare avea un procent de 81,56%, iar secțiunea de dezvoltare era de 18,44%, pentru 

anul 2019, vă spuneam că    s-au modificat. Secțiunea de funcționare a scăzut la 63,32, iar secțiunea de 

dezvoltare a crescut la 36,68%. Sigur că, banii o să-i regăsiți în anexa 2 a acestui proiect de hotărâre. 

Sunt toate obiectivele de investiții, inclusiv proiectele aflate în curs de desfășurare, proiectele cu 

finanțare europeană. Vreau să fac precizarea că, acolo veți regăsi și banii din excedent, prevăzuți 

pentru cheltuielile din acest an: asigurarea cotei de 2% și a cheltuielilor neeligibile pentru proiectele 

care au fost semnate și care sunt în acest moment în procedură de execuție a lor. Aveți explicate toate 

aceste sume în material. Dacă sunt intervenții legate de acest lucru? 

Domnul consilier Teodorescu  Mircea: Grupul liberal consideră că și în acest an este un 

dezechilibru între sumele alocate pentru dezvoltare și secțiunea de funcționare, în defavoarea secțiunii 

de dezvoltare, sens în care, ne vom abține de la votarea acestui proiect. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Din nou, tocmai ce v-am explicat că, față de anul trecut, 

este o diferență extraordinar de mare între secțiunea de dezvoltare din acest an și secțiunea de 

funcționare.  

Domnul consilier Teodorescu  Mircea: Și totuși, considerăm că se putea, îmi cer scuze, mai 

mult.  

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Sigur. Da. 

Domnul consilier  Crina Ioan: Exemple… 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Nu, lăsați exemplele, după. Articolul 1, cine este 

”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Grupul liberal se abține de la vot și domnul consilier Surdu Daniel 

George nu participă la vot având un interes personal.  

Articolul 2, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Grupul liberal se abține de la vot și 

domnul consilier Surdu Daniel George nu participă la vot. 

Articolul 3, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Grupul liberal se abține de la vot și 

domnul consilier Surdu Daniel George nu participă la vot. 

Articolul 4, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Grupul liberal se abține de la vot și 

domnul consilier Surdu Daniel George nu participă la vot. 

Articolul 5, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Grupul liberal se abține de la vot și 

domnul consilier Surdu Daniel George nu participă la vot. 

Articolul 6, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Grupul liberal se abține de la vot și 

domnul consilier Surdu Daniel George nu participă la vot. 

Articolul 7, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Grupul liberal se abține de la vot și 

domnul consilier Surdu Daniel George nu participă la vot. 

Articolul 8, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Grupul liberal se abține de la vot și 

domnul consilier Surdu Daniel George nu participă la vot. 

Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Grupul liberal 

se abține de la vot și domnul consilier Surdu Daniel George nu participă la vot. Se adoptă hotărârea. 

Vă mulțumesc.  

* 
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Se trece la discutarea punctului 3 al ordinii de zi şi anume:  

3.Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului propriu al Consiliului Județean Caraș-Severin 

și a bugetelor de venituri şi cheltuieli ale instituţiilor şi serviciilor publice de sub autoritatea 

Consiliului Judeţean Caraş-Severin și finanţate de către acesta pe sursa A, pe anul 2019 şi estimări  pe 

anii 2020-2022.  

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Următoarele puncte se referă la aprobarea bugetului 

propriu al Consiliului Județean Caraș-Severin și a bugetelor de venituri și cheltuieli ale instituțiilor și 

serviciilor publice de sub autoritatea Consiliului Județean  Caraș-Severin și finanțate de către acesta pe 

sursa A, pe anul 2019. Și, bineînțeles, într-una din anexe sunt și estimările pe anii următori, 2020-

2022, pe toate instituțiile care sunt sub autoritatea Consiliului Județean Caraș-Severin, pe sursa A. Aici 

vorbim de: Centrul Școlar pentru Educație Incluzivă ”Aurora” Reșița, Centrul Școlar pentru Educație 

Incluzivă ”Christiana” Bocșa, Centrul Școlar pentru Educație Incluzivă Caransebeș, Centrul Școlar 

pentru Educație Incluzivă ”Primăvara” Reșița, Centrul Județean de Resurse și Asistență Educațională 

Caraș-Severin, Biblioteca Județeană ”Paul Iorgovici” Reșița, Direcția Generală de Asistență Socială și 

Protecția Copilului Caraș-Severin - bugetul centralizat pe activitatea proprie, cât și centrele pentru 

persoane vârstnice.  Vă spuneam în ședința trecută, când am aprobat acel proiect de hotărâre prin care 

noi am dat un vot de principiu, o aprobare de principiu pentru externalizarea celor două centre de 

persoane vârstnice, că în buget vom prevedea pentru funcționarea acestora până la sfârșitul anului. 

Dacă vom reuși această procedură, vom face o rectificare a bugetului Consiliului Județean, și în 

această situație, sperăm să rămână bani pe care o să-i punem, o parte din ei, și la secțiunea de 

dezvoltare. Poate cu această ocazie, grupul liberal va vota acest proiect de hotărâre. De asemenea, 

Centrul pentru Persoane fără Adăpost de la Caransebeș și Direcția de Drumuri Județene. Deci acestea 

sunt instituțiile pe sursa A care sunt în acest proiect de hotărâre. Dacă sunt intervenții? 

Domnul consilier Teodorescu  Mircea: Domnule președinte, o scurtă intervenție. Centrul 

Școlar de Educație Incluzivă ”Aurora” a făcut o solicitare, cred că mai multe, de fapt, în vederea 

achiziționării unui autoturism. N-am regăsit în proiectul de buget. Doamna director economic, dacă 

poate, să ne lămurească, este sau nu inclus? Sumele sunt incluse pentru achiziția automobilului sau nu? 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Nu este inclus. Dacă vă uitați în buget, am prevăzut 

achiziționarea de autoturisme pentru alte instituții. În momentul în care va exista disponibilitate 

financiară, vom asigura bani și pentru achiziția acestui autoturism. Dacă mai sunt intervenții? 

Domnul consilier Teodorescu  Mircea: Cu tot respectul, totuși vă rog să-mi dați voie. Este o 

situație specială. Acești copii au o situație specială. Se circulă în tot județul, profesorii care acordă 

sprijin… L-am invitat pe domnul director al școlii, aici. Poate îi permiteți, să vă explice foarte pe scurt 

de ce are nevoie! 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Domnul director ne-a scris. V-am spus și repet, în 

momentul în care vor fi sume disponibile vom asigura și acest autoturism.  

Domnul consilier Teodorescu  Mircea: Ok. În acest sens, noi solicităm totuși suplimentarea 

bugetului Centrului ”Aurora”, deci facem amendament, proveniența banilor de la Capitolul ”Bunuri și 

servicii” din bugetul Consiliului Județean. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Da. Supun la vot amendamentul. Cine este ”pentru”?  

Grupul PNL votează ”pentru” amendament. Da. Nu a trecut. 

Supun la vot proiectul de hotărâre așa cum este. Articolul 1, cine este ”pentru”? Împotrivă? 

Abțineri? Grupul liberal se abține de la vot și domnul consilier Surdu Daniel George nu participă la vot 

având un interes personal. 

Articolul 2, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Grupul liberal se abține de la vot și 

domnul consilier Surdu Daniel George nu participă la vot. 

Articolul 3, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Grupul liberal se abține de la vot și 

domnul consilier Surdu Daniel George nu participă la vot. 

Articolul 4, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Grupul liberal se abține de la vot și 

domnul consilier Surdu Daniel George nu participă la vot. 

Articolul 5, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Grupul liberal se abține de la vot și 

domnul consilier Surdu Daniel George nu participă la vot. 
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Articolul 6, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Grupul liberal se abține de la vot și 

domnul consilier Surdu Daniel George nu participă la vot. 

Articolul 7, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Grupul liberal se abține de la vot și 

domnul consilier Surdu Daniel George nu participă la vot. 

Articolul 8, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Grupul liberal se abține de la vot și 

domnul consilier Surdu Daniel George nu participă la vot. 

Articolul 9, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Grupul liberal se abține de la vot și 

domnul consilier Surdu Daniel George nu participă la vot. 

Articolul 10, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Grupul liberal se abține de la vot și 

domnul consilier Surdu Daniel George nu participă la vot. 

Articolul 11, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Grupul liberal se abține de la vot și 

domnul consilier Surdu Daniel George nu participă la vot. 

Articolul 12, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Grupul liberal se abține de la vot și 

domnul consilier Surdu Daniel George nu participă la vot. 

Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Grupul liberal 

se abține de la vot și domnul consilier Surdu Daniel George nu participă la vot. Se adoptă hotărârea. 

Vă mulțumesc.  

* 

 

Se trece la discutarea punctului 4 al ordinii de zi şi anume:  

4.Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetelor de venituri și cheltuieli ale instituţiilor și 

serviciilor publice de sub autoritatea Consiliului Judeţean Caraș-Severin și finanţate de către acesta pe 

sursa E, pe anul 2019 şi estimări pe anii  2020-2022.  

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Aveți proiectul de hotărâre în față. Dacă sunt intervenții? 

Nu sunt? 

Domnul consilier Teodorescu  Mircea: Nu, nu sunt. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Articolul 1, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? 

Domnul consilier Cojocariu Ioan  votează împotrivă. 

Articolul 2, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul consilier Cojocariu Ioan votează 

împotrivă. 

Articolul 3, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul consilier Cojocariu Ioan  votează 

împotrivă. 

Articolul 4, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul consilier Cojocariu Ioan  votează 

împotrivă. 

Articolul 5, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul consilier Cojocariu Ioan  votează 

împotrivă. 

Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul 

consilier Cojocariu Ioan  votează împotrivă. Deci a votat și grupul liberal. Bun. 

Domnul consilier Teodorescu Mircea: Da. 

Domnul consilier Cojocariu Ioan: Oricum, nu numără nimeni. Eu am ridicat mâna că sunt 

”împotrivă”. Dar n-a zis nimeni ”1 împotrivă”! 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: 1 împotrivă, domnul Cojocariu.  

Domnul consilier Cojocariu Ioan: Nu, dar am văzut că dați așa…mecanismul merge fără să 

mai… 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: O să facem pauză mai mare de acum înainte. Tocmai de 

aceea v-am întrebat înainte, dacă sunt intervenții… 

* 

Se trece la discutarea punctului 5 al ordinii de zi şi anume: 

5.Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului de venituri și cheltuieli al Spitalului Judeţean 

de Urgenţă Reşiţa, instituţie de sub autoritatea Consiliului Judeţean și finanţată de către acesta pe sursa 

F, pe anul 2019 şi estimări pe anii  2020-2022. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Aici, aprobăm pe de-o parte bugetul Spitalului Județean 

și transferurile de la Consiliul Județean către Spitalul Județean de Urgență. Suma, valoarea totală a 
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acestor transferuri este de 2.550.000 lei. Dacă vă aduceți aminte, e o sumă de 1.550.000 lei pe care, la 

începutul anului, am aprobat-o din excedent pentru derularea în bune condiții a proiectului 

transfrontalier, proiectului strategic transfrontalier pe care Spitalul Județean de Urgență Reșița îl are de 

implementat. De asemenea, prevedem acum suma de 1.000.000 pentru asigurarea secțiunii de 

funcționare a Spitalului Județean. Dacă sunt intervenții? 

Domnul consilier Teodorescu  Mircea: Da, domnule președinte, o intervenție. După cum știți, 

cu siguranță, Spitalul Județean se confruntă cu greutăți în achitarea utilităților, gaz, curent, apă. Tot 

timpul sunt în urmă cu plățile. În acest sens, noi propunem, facem amendament, suplimentarea cu 

1.000.000 lei a bugetului Spitalului Județean, sursa ”bunuri și servicii” – bugetul propriu al Consiliului 

Județean, tocmai pentru a sprijini Spitalul Județean, cu plata acestor utilități. Vă dau și câteva exemple 

de bună practică. De exemplu, anul trecut, Consiliul Județean Hunedoara a alocat 5.000.000 lei, 

Spitalului Județean Hunedoara, Buzău, 3.000.000. Cred că și noi trebuie să suplimentăm sprijinul pe 

care îl acordăm Spitalului Județean. Deci, vă rugăm…Eu mă adresez tuturor consilierilor județeni. 

Cred că este spre binele general. Vă rog, să aprobați acest amendament. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Da, vă mulțumesc. De-a lungul anului trecut, și noi am 

făcut transferuri către Spitalul Județean de Urgență Reșița, și cu siguranță, atunci când va mai fi 

nevoie, o să facem transferuri, pentru că nimic nu ne oprește. Dar vă readuc aminte, că la sfârșitul 

anului trecut, Guvernul PSD a alocat bani pentru spitalul din Reșița, din Caransebeș și din Oravița, 

tocmai pentru a plăti o parte din sumele restante și din arierate. Supun la vot amendamentul domnului 

consilier liberal. Grupul liberal votează ”pentru” amendament. Da. Mulțumesc. Articolul 1, cine este 

”pentru”? 

Domnul consilier Teodorescu Mircea: În aceste condiții, ne abținem, grupul nostru.   

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Cine este împotrivă? Cine se abține? Grupul liberal se 

abține de la vot.  

Articolul 2, cine este ”pentru”? Cine este împotrivă? Cine se abține? Grupul liberal se abține 

de la vot. 

Articolul 3, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Grupul liberal se abține de la vot. 

Articolul 4, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Grupul liberal se abține de la vot. 

Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Grupul liberal 

se abține de la vot. Am zis mai rar. Nu vreau să vă debusolez, să nu știți cum să votați. Se adoptă 

hotărârea.  

* 

Se trece la discutarea punctului 6 al ordinii de zi şi anume:  

6.Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetelor de venituri și cheltuieli ale instituţiilor si 

serviciilor publice de sub autoritatea Consiliului Judeţean Caraș-Severin și finanţate de către acesta pe 

sursa G, pe anul 2019 şi estimări  pe anii  2020-2022.  

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Aici, este vorba despre următoarele instituții: Direcția de 

Evidență a Persoanelor Caraș-Severin, Muzeul Banatului Montan Reșița, Muzeul Județean de 

Etnografie și al Regimentului de Graniță Caransebeș, Școala Populară de Arte și Meserii ”Ion 

Românu” Reșița, Teatrul de Vest Reșița și  Centrul Județean pentru Conservarea și Promovarea 

Culturii Tradiționale Caraș-Severin. Dacă sunt intervenții? Articolul 1, cine este ”pentru”? Împotrivă? 

Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.  

Articolul 2, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. Pot 

mai repede, dacă votați ”pentru”.  

Articolul 3, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul 4, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul 5, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul 6, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul 7, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul 8, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul 9, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Se adoptă în 

unanimitate. Vă mulțumesc. 
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Consecință a acestor proiecte de hotărâri, următorul proiect este cel privind aprobarea bugetului 

general consolidat al Judeţului Caraş-Severin. 

* 

Se trece la discutarea punctului 7 al ordinii de zi şi anume:  

7.Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului general consolidat al Judeţului Caraş-Severin, 

pe anul 2019. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: În tabel aveți sumele și totalul acestuia. Dacă sunt 

intervenții? 

Domnul consilier Teodorescu  Mircea: Având în vedere că n-au fost aprobate amendamentele 

grupului liberal, votăm cu ”abținere”. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Articolul 1, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? 

Grupul liberal se abține de la vot și domnul consilier Surdu Daniel George nu participă la vot. 

Articolul 2, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Grupul liberal se abține de la vot și 

domnul consilier Surdu Daniel George nu participă la vot. 

Articolul 3, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Grupul liberal se abține de la vot și 

domnul consilier Surdu Daniel George nu participă la vot. 

Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Grupul liberal 

se abține de la vot și domnul consilier Surdu Daniel George nu participă la vot. Se adoptă hotărârea. 

Vă mulțumesc.  

* 

Se trece la discutarea punctului 8 al ordinii de zi şi anume:  

8.Proiect de hotărâre privind defalcarea sumei de 1.200.000 lei prevăzută în bugetul propriu al 

Judeţului Caraş-Severin la cap.67 -”Cultura, recreere şi religie”, pe domenii de intervenţie (finanţare), 

pe anul 2019. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Aveți defalcate sumele. Deci avem o sumă sensibil mai 

mare decât anul trecut, pentru finanțarea cheltuielilor de cultură, recreere și religie. Dacă anul trecut 

am avut 650.000 lei, anul acesta avem 550.000 lei. Este o creștere atât la cap. ”Cultură”, cât și la cap. 

”Sport”. Dacă vă aduceți aminte, anul trecut, vă spuneam și în debutul ședinței, din cauza faptului că 

nu aveam sumele necesare pentru a asigura salariile pentru întreg anul 2018, o parte din cheltuieli au 

fost reduse. În acest an, bugetul fiind mai mare față de anul trecut, am putut să suplimentăm aceste 

sume. Deci, pe cultură sunt 550.000 lei. Avem un fond pentru finanțarea nerambursabilă a nevoilor 

culturale de urgență, pe sport – 400.000 lei împărțiți jumătate, 200.000 pentru Sportul pentru toți și 

200.000 pentru Sportul de performanță, 5.000 lei – finanțarea programelor și proiectelor de tineret. De 

asemenea, avem pe religie – 200.000 lei și 45.000 – acțiuni organizate de către Consiliul Județean 

Caraș-Severin. Dacă sunt intervenții?  

Domnul consilier Teodorescu  Mircea: Fiind vorba de… 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: O secundă, vă rog. Tot în cursul acestei ședințe o să 

aprobăm prin vot secret, anonimizat, dar vom spune atunci mai multe, componența comisiilor care vor 

analiza proiectele depuse pe cultură și eventualele contestații. De asemenea, aprobăm regulamentul și 

programul anual pentru finanțarea activităților de sport, pentru că s-a modificat legea. Vă rog, domnul 

consilier.  

Domnul consilier Teodorescu Mircea: Fiind vorba de un domeniu sensibil, ”cultură, recreere, 

religie”, votăm ”pentru”, dar ne menținem punctul de vedere, că și pentru Spitalul Județean trebuie în 

viitor să suplimentăm sumele. Sens în care, vom reveni cu un proiect de hotărâre în ședințele 

următoare. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Da, vă mulțumesc. Articolul 1, cine este ”pentru”? 

Domnul consilier Surdu Daniel George: Domnule președinte, eu nu pot participa la acest 

punct de pe ordinea de zi, deoarece o să particip din nou la concursul pentru sport. Mulțumesc. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: În regulă. Articolul 1, cine este ”pentru”? Împotrivă? 

Abțineri? Domnul consilier Surdu Daniel George nu participă la vot.  

Articolul 2, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul consilier Surdu Daniel George nu 

participă la vot.  
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Articolul 3, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul consilier Surdu Daniel George nu 

participă la vot.  

Articolul 4, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul consilier Surdu Daniel George nu 

participă la vot.  

Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul 

consilier Surdu Daniel George nu participă la vot. Se adoptă hotărârea. Vă mulțumesc.  

* 

Se trece la discutarea punctului 9 al ordinii de zi şi anume:  

9.Proiect de hotărâre privind aprobarea unui Acord de parteneriat încheiat între Consiliul 

Județean Caraș-Severin, Inspectoratul Școlar Județean Caraș-Severin și Episcopia Caransebeșului 

pentru organizarea și desfășurarea în municipiul Caransebeș a fazei naționale a Olimpiadei de religie 

pentru Seminarii teologice și licee ortodoxe din România, în perioada 8 – 12 mai 2019. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Am fost înștiințați printr-o adresă a Inspectoratului 

Școlar Județean, de desfășurarea la Caransebeș, sub egida Ministerului Educației Naționale, a acestei 

Olimpiade, cu implicarea Episcopiei Caransebeșului. Este vorba de faza națională a Olimpiadei de 

religie pentru Seminarii teologice și licee ortodoxe. Vor fi angrenați 152 de elevi, 40 de profesori 

însoțitori și 23 membri ai Comisiei Centrale, solicitându-se un sprijin financiar din partea instituției 

noastre. Acest sprijin reprezentând materiale promoționale și, bineînțeles, o să asigurăm plata 

transportului participanților la această olimpiadă, la diferite obiective turistice din județul Caraș-

Severin. Deci, prin această sumă pe care noi am prevăzut-o în proiectul de hotărâre, 12.000 lei, nu 

plătim nici cazare, nici mese. E doar ce vă spuneam, asigurăm materiale promoționale de promovare a 

județului nostru și vom asigura transportul participanților la obiective turistice din județul Caraș-

Severin. Dacă sunt intervenții? Articolul 1, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul 

președinte Silviu Hurduzeu nu participă la vot având un interes personal. Se aprobă.  

Articolul 2, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul președinte Silviu Hurduzeu nu 

participă la vot. Se aprobă.  

Articolul 3, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul președinte  Silviu Hurduzeu nu 

participă la vot. Se aprobă.  

Articolul 4, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul președinte  Silviu Hurduzeu nu 

participă la vot. Se aprobă.  

Articolul 5, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul președinte  Silviu Hurduzeu nu 

participă la vot. Se aprobă.  

Articolul 6, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul președinte  Silviu Hurduzeu nu 

participă la vot. Se aprobă.  

Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul 

președinte Silviu Hurduzeu nu participă la vot. Se adoptă hotărârea. Vă mulțumesc.  

* 

Se trece la discutarea punctului 10 al ordinii de zi şi anume: 

10.Proiect de hotărâre privind aprobarea „Programului lucrărilor de drumuri judeţene finanţate 

din sume defalcate din TVA”,  pentru anul 2019. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Vă spuneam, într-o ședința anterioară, suma pe care 

Consiliul Județean a primit-o de la Guvernul României, pentru drumuri județene, în acest an, este 

sensibil mai mare decât suma pe care am primit-o anul trecut. Dacă anul trecut suma a fost în jur de 

11.000.000, acum suma este de aproximativ 19.000.000, mai exact, 18.992.000. Am făcut toate 

demersurile. Adică, am avut ședința cu primarii din județul Caraș-Severin. În urma acestei consultări, 

întreaga sumă a rămas la dispoziția Direcției de Drumuri Județene, adică, va rămâne la Direcția de 

Drumuri Județene, și noi am prevăzut acest lucru în bugetul elaborat și aprobat. Un singur lucru vreau 

să vă mai spun. În termen, dacă vreți, de azi, scăzând din acești 18 aproape 19.000.000, scăzând 

cheltuielile pentru activitatea de iarnă, care, cu mici variațiuni în funcție de condițiile atmosferice, este 

aproximativ aceeași, aproape 4 milioane, dacă scădem cei 4 milioane din 19 milioane, peste 14 

milioane de lei rămân pentru finanțarea activității pe timp de vară. Aveți lista drumurilor județene la 

care se vor face reparații, pietruiri. Această sumă, dacă e să o comparăm cu cea de anul trecut, este 

dublă. Pentru că, anul trecut, din 11.000.000 dacă scădeam 4.000.000, rămâneau 7.000.000. Or, anul 
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acesta, cei 14.357.000 lei sunt dublu decât am avut anul trecut la Direcția de Drumuri Județene, pentru 

finanțarea acestor activități. Dacă sunt întrebări legat de acest proiect de hotărâre? 

Domnul consilier Purea Paul: Aici, domnul președinte, dacă îmi dați voie, doar o întrebare. 

Sigur, bani sunt destui, pentru anul acesta și anul viitor, pentru drumurile acestea vai de capul lor, dar 

am o întrebare. Poate nu sunt inginer de drumuri, dar de ce să facem atâtea plombări? Întreb. Poate că 

nu se poate altfel, decât să construim pe anumite tronsoane, într-adevăr, drumurile, să punem 

asfalt…pe covor de asfalt. Să nu ajungem peste 2 ani din nou să plombăm și peste încă 2 ani să 

plombăm. E o întrebare. Nu este nimic… 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: O să vă răspund, domnul doctor. 

Domnul consilier Purea Paul: Mulțumesc. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Din cei 14.000.000, dacă ar fi să facem modernizări de 

drumuri județene, am reuși să facem aproximativ 14 km de drumuri. Greșesc, domnul director? 

Domnul invitat Știka Gabriel Francisc: Așa este. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: În funcție de relief, în funcție de viabilitatea drumului, 

dar cam asta am putea să facem ca modernizare de drum județean. Oricum, bani aceștia care vin de la 

Guvern sunt pentru întreținerea periodică a drumurilor județene. Am făcut într-un an, vă aduceți 

aminte, în legislatura trecută, din acești bani, ranforsarea unor kilometri de drumuri județene în 

intravilanul unor localități. Problema este că, dacă nu se face această întreținere periodică a drumurilor 

județene, ele vor fi din rău în mai rău. Este necesară această întreținere. Sigur, nu vom reuși nici cu 

acești bani, chiar dacă sunt mult mai mulți decât anul trecut, să reparăm în totalitate și așa cum ar 

trebui toate drumurile județene. Mare parte din drumurile județene au nevoie de modernizare. Da, este 

adevărat, peste un an va trebui din nou făcută reparația, pentru că reparațiile nu sunt garantate. 

Reparațiile sunt făcute pentru 6 luni, 1 an de zile. Noi tragem mult mai mult de aceste reparații, din 

lipsa banilor. Dar, dacă nu am face nici aceste reparații și am face doar 14 km de drum județean, 

gândiți-vă, cum ar arăta ceilalți 600 de km de drum județean care au nevoie de aceste reparații, multe 

drumuri județene nefiind nici măcar asfaltate. Iar, după fiecare ploaie, aceste drumuri se deteriorează. 

Din acest motiv, acești bani se folosesc pentru întreținerea periodică: reparații, pietruiri, turnări de 

covor, plombări. Nu rețin acum toate denumirile care sunt, dar dacă doriți, o să puteți vedea pe site-ul 

Direcției de Drumuri Județene, cum sunt împărțiți acești bani și ce lucrări se vor face pe fiecare din 

drumurile județene care sunt trecute în materialul pe care îl avem astăzi în ședință. Aproape toate 

drumurile din județ am încercat să le cuprindem, dar o să găsiți la Direcția de Drumuri Județene și 

exemplificarea pe fiecare drum, ce lucrări se fac. Pentru că, pe fiecare drum, în funcție de caracteristica 

drumului, se fac lucrări adecvate acelui tronson de drum. Dacă mai sunt întrebări? Sigur că, oarecum, 

suntem în întârziere. Însă, ținând cont de o prevedere legală care a fost în lege, atunci când a fost 

aprobată legea bugetului, la nivelul Direcției de Drumuri Județene s-a putut demara procedura de 

achiziție a lucrărilor chiar și înainte de a aproba acești bani, rămânând ca toate contractele să fie 

semnate. Deși ele erau prevăzute cu clauză, că dacă nu sunt sumele necesare nu se vor derula, dar după 

ședința în care se vor aproba sumele, se vor semna contractele. Adică, nu am pierdut timp să așteptăm 

această  ședință și să începem procedurile. Pentru că, altfel, ar fi însemnat ca reparațiile să le facem 

undeva prin toamnă. Așa că, unele lucrări de reparații vor începe relativ repede. Dacă mai sunt 

intervenții? Articolul 1, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul consilier Surdu Daniel 

George nu participă la vot.  

Articolul 2, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul consilier Surdu Daniel George nu 

participă la vot.  

Articolul 3, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul consilier Surdu Daniel George nu 

participă la vot.  

Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul 

consilier Surdu Daniel George nu participă la vot. Se adoptă hotărârea. Vă mulțumesc.  

Avem acum cele două proiecte de hotărâri despre care vă spuneam. 

* 

Se trece la discutarea punctului 11 al ordinii de zi şi anume:  

11.Proiect de hotărâre pentru aprobarea Regulamentului privind acordarea finanțărilor 

nerambursabile a proiectelor sportive din bugetul Consiliului Județean Caraș-Severin pentru  
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activitățile entităților sportive de drept public și privat cu  sediul pe raza județului Caraș-Severin, care 

participă cu sportivi la competiții interne și internaționale și/sau organizează, desfășoară competiții sau 

acțiuni sportive pe plan județean. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: La nivelul instituției noastre a fost redactat 

Regulamentul privind acordarea acestor finanțări pentru proiectele și programele sportive. Selecția 

ofertelor se va face de către o comisie de evaluare și selecție a proiectelor sportive, iar rezultatul va fi 

publicat pe site-ul Consiliului Județean Caraș-Severin. Dacă sunt întrebări? 

Domnul consilier Surdu Daniel George: Nici la acest proiect nu particip la vot.  

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Articolul 1, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? 

Domnul consilier Surdu Daniel George nu participă la vot.  

Articolul 2, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul consilier Surdu Daniel George nu 

participă la vot.  

Articolul 3, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul consilier Surdu Daniel George nu 

participă la vot.  

Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul 

consilier Surdu Daniel George nu participă la vot. Se adoptă hotărârea. Vă mulțumesc.  

* 

Se trece la discutarea punctului 12 al ordinii de zi şi anume:  

12.Proiect de hotărâre privind aprobarea Programului anual și Anunțului de participare a 

finanțărilor nerambursabile pentru programe și proiecte sportive din bugetul Consiliului Județean 

Caraș-Severin pentru  activitățile nonprofit ale entităților sportive, cu sediul pe raza județului Caraș-

Severin, care participă cu sportivi la competiții interne și internaționale și/sau organizează, desfășoară 

competiții sau acțiuni sportive pe plan județean, pe anul 2019. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Suma vă spuneam care este, era vorba de acea prevedere, 

400.000 lei. De asemenea, fac precizarea, că și la aceste proiecte, cât și la proiectele culturale, este o 

singură sesiune de selecție a ofertelor. Oricum, suntem și aici destul de întârziați din cauza faptului că 

nu am avut buget. Am grăbit și aici lucrurile. Ați văzut că, pe ordinea de zi, este și proiectul cu 

aprobarea comisiei. Imediat ce o să avem comisia, conform legislației în domeniu, vom demara această 

sesiune de depunere și selecție a ofertelor atât la nivel cultural, cât și la nivel sportiv. Estimăm că, 

undeva la mijlocul lunii iunie, sfârșitul lunii iunie, să avem această procedură finalizată. Este necesar, 

conform noii legi, de aprobarea forului legislativ pentru activitățile pentru sport. O să venim cu un 

proiect de hotărâre în fața domniilor voastre. Dacă sunt intervenții? 

Domnul consilier Surdu Daniel George: La fel ca și la celelalte. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Articolul 1, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? 

Domnul consilier Surdu Daniel George nu participă la vot.  

Articolul 2, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul consilier Surdu Daniel George nu 

participă la vot.  

Articolul 3, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul consilier Surdu Daniel George nu 

participă la vot.  

Articolul 4, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul consilier Surdu Daniel George nu 

participă la vot.  

Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul 

consilier Surdu Daniel George nu participă la vot. Se adoptă hotărârea.  

* 

Se trece la discutarea punctului 13 al ordinii de zi şi anume:  

13.Proiect de hotărâre privind aprobarea măsurilor educative aferente Programului pentru școli 

al României în perioada 2017-2023, care se vor organiza în anii școlari 2018-2019 și 2019-2020. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Conform Ghidului Solicitantului pentru Programul 

pentru școli, și solicitării, emis de APIA, este necesară emiterea unei hotărâri, până acum, pentru 

aceste activități conexe, dacă pot să spun așa, programului privind laptele în școli, laptele și produsele 

lactate, cornul, tot ce derivă de aici, fructe, legume. Sunt și aceste activități tematice. Conform noului 

ghid, este nevoie de aprobarea Consiliului Județean. Aveți în mape expunerea de motive și proiectul de 

hotărâre pentru organizarea acestor zile tematice. În anii trecuți s-au organizat vizite din partea unor 
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unități de învățământ la unități care distribuiau produsele pe care noi le oferim, prin acest program, 

către unitățile școlare din județ. Dacă nu sunt intervenții, articolul 1, cine este ”pentru”? Împotrivă? 

Abțineri? Se aprobă în unanimitate. 

Articolul 2, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul 3, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Se adoptă în 

unanimitate. Vă mulțumesc. 

* 

Se trece la discutarea punctului 14 al ordinii de zi şi anume:  

             14.Proiect de hotărâre privind darea în administrarea temporară Consiliului Local Turnu Ruieni 

a tronsonului de drum județean DJ 608A din intravilanul localității Borlova, comuna Turnu Ruieni, 

aflat în domeniul public al județului Caraș-Severin și în administrarea Consiliului Judeţean Caraş-

Severin. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Ce am avut luna trecută pe ordinea de zi. Am avut o 

solicitare și un proiect de hotărâre aprobat la nivelul Consiliului Local al comunei Turnu Ruieni 

privind darea în administrare temporară a acestui tronson de drum. Mai cu seamă, este vorba de podul 

din Borlova. Cei care ați trecut, știți despre ce este vorba. Primăria comunei Turnu Ruieni a identificat 

resurse financiare pentru a putea lărgi acest pod. Dacă sunt întrebări? Articolul 1, cine este ”pentru”? 

Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul 2, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul 3, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul 4, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul 5, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul 6, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul 7, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Perioada… Cât a fost la ceilalți? Pe 5 ani. E în regulă? De acord? La Ocna cât a fost? 

Domnul invitat Bîtea Cristian: 5 ani. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Pe 5 ani! Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este 

”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Se adoptă în unanimitate. Vă mulțumesc. 

* 

Se trece la discutarea punctului 15 al ordinii de zi şi anume:  

15.Proiect de hotărâre privind neexercitarea de către judeţul Caraş-Severin, prin Consiliul 

Judeţean Caraş-Severin, a dreptului de preempţiune la vânzarea imobilului Ansamblul urban ”Zona 

Rânduri”, situat în municipiul Reșița, str. Rândul II, nr.16, județul Caraș-Severin. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Este vorba despre un imobil monument istoric aflat în 

proprietatea doamnei Verbaschi Margareta, cu o suprafață de 258 mp, înscris în CF nr.2951-Reșița 

Montană. Valoarea de vânzare fiind de 35.000 euro. Dacă sunt intervenții? Articolul 1, cine este 

”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul 2, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Se adoptă în 

unanimitate. Vă mulțumesc. 

* 

Se trece la discutarea punctului 16 al ordinii de zi şi anume:  

16.Proiect de hotărâre privind neexercitarea de către judeţul Caraş-Severin, prin Consiliul 

Judeţean Caraş-Severin, a dreptului de preempţiune la vânzarea imobilului Ansamblul urban ”Zona 

Rânduri”, situat în municipiul Reșița, str. Rândul III, nr.8A, județul Caraș-Severin. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Valoarea de vânzare de 22.000 euro, la fel, monument 

istoric. Imobil înscris în CF nr.1867-Reșița Montană. Dacă nu sunt întrebări, articolul 1, cine este 

”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul 2, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Se adoptă în 

unanimitate.  

* 



 14 

Se trece la discutarea punctului 17 al ordinii de zi şi anume:  

17.Proiect de hotărâre privind neexercitarea de către judeţul Caraş-Severin, prin Consiliul 

Judeţean Caraş-Severin, a dreptului de preempţiune la vânzarea imobilului ”Casă”, situat în Oravița, 

str. Mihai Eminescu, nr. 20, ap. 24, județul Caraș-Severin. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Este vorba, la fel, de un imobil monument istoric. Dacă 

primele erau clasa A, acesta este clasa B, aflat în proprietatea UAT oraș Oravița. Imobil compus din 

apartamentul nr.24, cu o suprafață de 34,89 mp, valoare de 14.725 lei sau 3.108 euro. Dacă nu sunt 

întrebări, articolul 1, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul 2, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Se adoptă în 

unanimitate. 

* 

Se trece la discutarea punctului 18 al ordinii de zi şi anume:  

18.Proiect de hotărâre privind  darea în folosință gratuită a unui spațiu din incinta imobilului 

situat în Reșița, Piața 1 Decembrie 1918, nr.7, etaj II, aflat în domeniul public al Județului Caraș-

Severin în favoarea Asociației de Dezvoltare Intercomunitară ”ACVABANAT”. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Este vorba despre o asociație care este de utilitate 

publică. Solicită, pe încă 10 ani, ADI ACVABANAT. Prin referatul Direcției de Patrimoniu s-a 

aprobat demararea procedurilor privind darea în folosință gratuită a spațiului solicitat, cu propunerea 

ca protocolul să se încheie pe o perioadă de 5 ani. Suprafața utilă este de 41,30 mp, pentru desfășurarea 

activităților specifice acestui organism. Repet, dare în folosință gratuită, ținând cont de faptul că este o 

asociație de utilitate publică. Dacă sunt intervenții? Domnul Surdu nu votează acest proiect. 

Domnul consilier Surdu Daniel George: Nu o să particip. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Articolul 1, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? 

Domnul consilier Surdu Daniel George nu participă la vot.  

Articolul 2, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul consilier Surdu Daniel George nu 

participă la vot.  

Articolul 3, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul consilier Surdu Daniel George nu 

participă la vot.  

Articolul 4, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul consilier Surdu Daniel George nu 

participă la vot.  

Articolul 5, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul consilier Surdu Daniel George nu 

participă la vot.  

Articolul 6, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul consilier Surdu Daniel George nu 

participă la vot.  

Articolul 7, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul consilier Surdu Daniel George nu 

participă la vot.  

Articolul 8, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul consilier Surdu Daniel George nu 

participă la vot.  

Articolul 9, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul consilier Surdu Daniel George nu 

participă la vot.  

Articolul 10, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul consilier Surdu Daniel George 

nu participă la vot.  

Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul 

consilier Surdu Daniel George nu participă la vot. Se adoptă hotărârea. Vă mulțumesc. 

* 

Se trece la discutarea punctului 19 al ordinii de zi şi anume: 

19.Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii, prin licitație publică, a unui spațiu din 

imobilul situat administrativ în municipiul Reșița, Piața 1 Decembrie 1918, nr.7, Et.II, județul Caraș- 

Severin,aflat în domeniul public al județului Caraș-Severin și administrarea  Consiliului Județean Caraș-

Severin. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Prin proiect se propune închirierea prin licitație publică a 

spațiului format de două încăperi, cu o suprafață utilă de 32,90 mp, având destinația – de spațiu de 
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birou, pentru o perioadă de 3 ani de la data semnării contractului de închiriere. Dacă sunt întrebări? 

Articolul 1, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul 2, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul 3, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul 4, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul 5, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul 6, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul 7, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul 8, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul 9, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul 10, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul 11, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul 12, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul 13, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Se adoptă în 

unanimitate. 

Următoarele proiecte de pe ordinea de zi, sunt trei proiecte și eventual al patrulea, deși nu va fi 

cazul, privesc un vot secret. O să le prezint pe fiecare și apoi o să distribuim buletinele de vot.  

* 

Se trece la discutarea punctului 20 al ordinii de zi şi anume:  

20.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean Caraş-Severin 

nr.125/07.06.2012 privind înfiinţarea echipei intersectoriale în domeniul prevenirii şi combaterii 

violenţei în familie, la nivelul judeţului Caraş-Severin, pe lângă Direcţia Generală  de Asistenţă şi 

Protecţia Copilului Caraş-Severin,  cu modificările ulterioare. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Știți că, această comisie are în componență membrii, 

reprezentanți ai unor entități din județul Caraș-Severin: Poliție, Jandarmerie, Direcția de Sănătate 

Publică, DGASPC, Serviciul de Probațiune de pe lângă Tribunalul  Caraș-Severin. Este o propunere 

din partea Inspectoratului de Poliție, de înlocuire a unui membru în această comisie. Este vorba despre 

subinspectorul de poliție Horațiu Negulescu.  

* 

Se trece la discutarea punctului 21 al ordinii de zi şi anume:  

21.Proiect de hotărâre privind constituirea Comisiei de selecţie şi a celei de soluţionare a 

contestaţiilor precum și conținutul anunțului public, pentru singura sesiune de selecţie a ofertelor 

culturale, pentru  anul 2019. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Știți procedura, sunt buletinele de vot. Nu o să 

prezentăm propunerile care sunt, pentru că legea prevede ca acestea să fie anonimizate. Rugămintea 

mea este să nu faceți cunoscut numele acestora, după ce veți vota. Componența acestor comisii, 

Comisia de analiza o ofertelor și Comisia privind contestațiile, componența acestor două comisii va fi 

făcută publică după finalizarea procedurii, așa cum am făcut an de an. Dacă nu sunteți de acord și 

doriți înlocuirea unui membru, există posibilitatea să tăiați și să treceți o altă propunere care, evident, 

va trebui să aibă numărul suficient de voturi. 

Domnul consilier Surdu Daniel George: Domnul președinte, vă rog frumos, să se facă cu un 

buletin mai puțin, pentru vot, că eu nu o să particip. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Nu ridicați buletinul. Buletinele au fost făcute. 

Domnul consilier Gâfu Cristian: Îi era frică, că îi cereți să plătească. 

Domnul președinte  Silviu Hurduzeu: Că-i cer să plătească, nu…. 

Domnul secretar al județului Ciobanu Darian: Nu e pe sport. E pe cultură! 

Domnul președinte  Silviu Hurduzeu: Pe cultură ai voie. Știți că, odată, mai demult, v-am zis 

că nu o să vă dau toată suma aferentă ședinței. Stați liniștit, că o să o primiți toată. 

* 

Se trece la discutarea punctului 22 al ordinii de zi şi anume:  

22. Proiect de hotărâre privind eliberarea domnului vicepreședinte NEDELCEA   Flavius din 

funcția de vicepreședinte al Consiliului Județean Caraș-Severin. 
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Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Este un proiect de hotărâre inițiat de către grupul de 

consilieri județeni…Și, de asemenea, ”23.Proiect de hotărâre privind alegerea domnului/doamnei 

______________ în funcția de vicepreședinte al Consiliului Județean Caraș-Severin”, dacă acest 

proiect va trece.  

Domnul consilier Crina Ioan: Domnul președinte, dacă îmi dați voie? 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Vă rog. 

Domnul consilier Gâfu Cristian: Nu, nu, cred că ordinea e alta! Mai întâi, cine a inițiat 

proiectul prezintă și după aceea dumneavoastră, în replică. 

Domnul consilier Crina Ioan: Deci, domnul Gâfu, când o să fii președinte stabilești cine ia 

cuvântul. 

Domnul consilier Gâfu Cristian: Nu vorbeam cu dumneavoastră, vorbeam cu domnul 

președinte.  

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Sper că nu o să spuneți că nu votați proiectul inițiat de 

dumneavoastră, cum ați făcut data trecută. 

Domnul consilier  Crina Ioan: Bine. Eu sunt de acord, să te ascult. 

Domnul consilier Gâfu Cristian: Era ordinea logică după regulament, domnul  Crina. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Ordinea firească era alta, dar, haideți, ordinea logică, 

dacă vreți, ca să nu spuneți că opoziția este…Vă rog. 

Domnul consilier Gâfu Cristian: Domnule președinte, permiteți-mi, în numele consilierilor 

județeni liberali, să prezint eu, proiectul. Un președinte de consiliu județean, un vicepreședinte de 

consiliu județean nu îndeplinește, din punctul meu și al legii, nu îndeplinește o activitate tehnică, 

numai. Noi, consilierii județeni liberali, am constatat că, de la numirea în funcție a domnului 

vicepreședinte, alegerea în funcția de vicepreședinte, domnul Nedelcea numai tehnic a lucrat. 

Respectiv, a semnat, a ștampilat ceea ce i-au pus la dispoziție, direcțiile, aparatul propriu. Rolul 

acestuia era altul. Era de a depista modul negativ în care funcționează aparatul propriu, de a prezenta 

soluții în dezvoltarea județului. În expunerea de motive, dumneavoastră și toți colegii ați găsit motivele 

noastre. Voi puncta scurt pe fiecare obiect. În ședința de data trecută și în ședința de astăzi, am avut 

două solicitări, ale UAT Ocna și UAT Turnu Ruieni, de dare în administrare a unor drumuri sau 

porțiuni de drumuri județene. Legea nr.215, art.91, permite acest lucru. Or, având în subordine 

administrarea drumurilor, domnul  Nedelcea trebuia să identifice, în toate cele 77 de unități 

administrativ-teritoriale și pe întreg județul, starea drumurilor și un mod cum se pot repara sau cum se 

pot întreține aceste drumuri. Nu ne-a prezentat nimic. Pe lângă ce am făcut noi, astăzi, să dăm în 

administrare pe o perioadă temporară, se pot face și asocieri cu alte entități. Nu am primit până astăzi 

nici o solicitare din parte dânsului. În ceea ce privește AQUACARAȘ, nu că știm că este dezastru, nu 

că am aflat și noi, din ziare, că s-a făcut schimbarea conducerii societății pe sub masă, între nași, fini și 

ce o mai fi pe acolo. Ne bucurăm oricum că, cel puțin, sunt oameni mai tineri și oameni cu experiență. 

Dar, mă așteptam personal, și noi, consilierii liberali, ne așteptam ca, domnul Nedelcea să ne prezinte 

starea Societății AQUACARAȘ, pe toate punctele de lucru, în toate orașele: ce procent s-a realizat, ce 

bani mai sunt de plătit, ce societăți care au realizat lucrări sunt în faliment! Nici pe acest domeniu nu 

am primit nici o informare. Mai sunt și alte aspecte. Un alt aspect care a apărut acum, după inițierea 

proiectului, dar trebuie să-l amintesc, este faptul că, am înțeles că, la Spitalul Județean se diminuează 

salariile. Nu ni s-a prezentat și nouă, o informare, de ce, exactă. Consider că, măcar consilierii județeni 

liberali din comisia de specialitate trebuiau să fie chemați de către conducerea Spitalului, de către 

domnul Nedelcea, să poarte o discuție. Acestea sunt motivele care, din punctul meu de vedere, fac 

plauzibil și solicităm votul întregilor consilieri județeni. Și vă mai spun un lucru! Domnul Nedelcea 

vine din domeniul privat. Dânsul poate, dar a dat senzația în activitatea pe care a prestat-o ori că nu 

vrea ori că nu este lăsat. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Da, mulțumesc. Domnul Crina, vă rog. 

Domnul consilier Crina Ioan: Da. Mulțumesc, domnul președinte. Am citit cu atenție 

expunerea de motive. Cred că, domnul Gâfu, dacă a susținut-o, înseamnă că a verificat-o, să zic așa, și 

din punct de vedere legal. Fiind un jurist de marcă, cred că știe foarte bine, că demiterea unui 

vicepreședinte de consiliu județean se face după două legi existente în România: 393 și 215. Legea 

nr.393 spune exact pentru ce poate fi demis un vicepreședinte de consiliu județean: încălcarea 
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Constituției, acțiuni grave împotriva statului și așa mai departe. Legea nr.215 nu spune deloc, poți să 

nu ți-o motivezi. Eu cred că, colegii noștri n-ar fi trebuit să-și motiveze într-un fel acțiunea, fiindcă 

acțiunea este o acțiune strict politică, n-are nici o treabă cu administrația. Data trecută când am încercat 

cu celălalt domn vicepreședinte, cu domnul Popovici, m-am gândit așa, zic: ”E tot o acțiune politică, 

încearcă să rupă pactul între noi, în felul acesta, sub anumite înțelegeri subterane și obțin un anumit 

avantaj politic.” De data asta, cred că demersul lor cade în derizoriu. Cred că, să-l scoată din derizoriu 

acesta, în ședința următoare vor încerca demiterea dumneavoastră, domnule președinte. Deci n-are nici 

o treabă cu administrația! N-are treabă nici modul cum a fost pusă pe tapet această formă și n-are nici 

o treabă efectiv motivarea, motivele. Sunt câteva aici pe care vi le pot desființa în minutul 1! Sigur, 

nici mie nu-mi convine în totalitate cum merge AQUACARAȘ sau cum sunt drumurile județene și 

cred că nimănui de la această masă sau din public. Cred că există soluții și se poate merge mai bine. 

Dar, vă reamintesc, până în 2016, și această instituție și AQUACARAȘ-ul au fost sută la sută conduse 

de liberali. Puteți să vă uitați pe o situație, avea datorii de 100 și ceva de milioane, nu de 60 de 

milioane, cum are acum. Toate proiectele, în 2016, erau blocate. Sigur, am intervenit noi, am girat, s-

au deblocat, începe și se lucrează! POIM-ul nici nu se vorbea acum. Bașca, că POIM-ul are treabă 

ACVABANAT, care este condusă de parte liberală. Să-l învinovățești pe Nedelcea, de calitatea 

lucrărilor pe drumurile județene este cel puțin ilar! Eu rămân la părerea că ați făcut un demers politic, 

dacă îl continuați, prost înțeles, care nu-și are rolul aici, în Consiliul Județean, după ce am jurat că vom 

fi consilieri și vom apăra administrația. Cred că, toată energia de care dispunem ar trebui să o depunem 

în așa fel, încât să facem o administrație mai bună și să lăsăm politica în afara... Deci, în acest sens, la 

acest punct, noi, grupul consilierilor PSD nu va participa la vot. 

Domnul consilier Surdu Daniel George: Domnul președinte, pentru că am auzit cuvântul 

magic ”ACVABANAT”, aș dori, vă rog frumos, 3 cuvinte să spun. Din câte știu, în 2016, înainte de 

alegerile locale, chiar domnul Crina era președintele ACVABANAT, care guverna acele lucruri care le 

spune acum că sunt proaste, dintr-o guvernanță PNL, PSD, UDMR, nu mai contează! Chiar 

ACVABANAT-ul monitorizează această instituție, AQUACARAȘ, și cred că era o discrepanță între 

AQUACARAȘ și ACVABANAT. Din câte vă amintiți, am solicitat, cred că de 8 ori, rapoartele de 

monitorizare care nu ne-au fost transmise, inclusiv în ședințele de Consiliu Județean. Rog, prin 

bunăvoința dumneavoastră, domnul Crina, să intermediați acest lucru, că domnul  Nedelcea nu este de 

față, să ni se transmită în continuare acele rapoarte de monitorizare, indicii financiari corecți, indicii 

tehnici, lucrările care ar fi trebuit fi făcute și toate lucrurile celelalte. Mulțumesc mult. 

Domnul consilier Crina Ioan: Domnul președinte, mai vreau să fac o singură precizare. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Da. Vă rog.  

Domnul consilier Crina Ioan: Nu cred că am făcut ceva greșit atunci când am fost la 

ACVABANAT și sunt 3 ani de atunci. Dacă era ceva greșit, puteați corecta. Doi: v-am spus că, 

datoriile lui AQUACARAȘ s-au înjumătățit în 3 ani de zile. De la 100 și ceva, nu țin minte exact, dar 

cred că informațiile sunt publice, nici nu-i nevoie măcar de …Trei: de la 900 și ceva de angajați au 

ajuns la 400 și ceva și n-am văzut vreo revoluție într-un oraș din județ, că AQUACARAȘ nu își face 

treaba. Sunt câțiva indicatori de bază care nu necesită nici multe cunoștințe, nici multă școală, ca să le 

înțelegeți, care, într-adevăr, arată că s-a făcut ceva și substanțial acolo la bază în AQUACARAȘ! 

Mulțumesc. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Da, mulțumesc. Dacă mai e cineva? Domnul Gâfu, vă 

rog. 

Domnul consilier Gâfu Cristian: Domnul președinte, dragi colegi, administrație înseamnă 

public, înseamnă la suprafață, cu explicație. Nu putem fi acuzați că inițiem ceva, fără să explicăm de 

ce! Doi: referitor la vechii colegi până în 2016, dacă stăm să-i numărăm, se găsesc mai mulți în tabăra 

dumneavoastră, la ora asta. 

Domnul consilier Dinu Gabriel: O scurtă intervenție dacă îmi permiteți, domnule președinte? 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Vă rog. 

Domnul consilier Dinu Gabriel: Am să-mi încep darea de cuvânt, cu o glumă. Probabil, 

proiectul de hotărâre este o exprimare a numirii pe funcția de vicepreședinte sau director adjunct, 

AQUACARAȘ, a domnului Georgevici. O să revin la ceea ce voiam să spun, este o întrebare tehnică. 

Recunosc că m-a molipsit caracterul intervenționist al colegului Teodorescu, deși intervenționismul nu 
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prea are legătură cu partea liberală, mai ales pe economia liberă. Am o întrebare la marele punct 3, 

referitor la Direcția de Drumuri. Aș dori să mi se explice și mie, din partea colegilor liberali, domnule, 

ce reprezintă identificarea acestor surse de nișă pentru finanțarea reabilitării/refacerii drumurilor 

județene? Că în toate programele de guvernare, începând cu programul de guvernare PSD, continuând 

cu programul de guvernare PNL, ultimul din 2014, de acum 5 ani, și sperăm să fie ultimul mulți ani de 

aici înainte, n-am identificat exprimări legate de surse de nișă, ci doar prezentări principale privind 

țintirea respectivelor obiective. Mulțumesc.  

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Mulțumesc. Dacă mai sunt intervenții?  

Domnul consilier Cojocariu Ioan: Domnul președinte… 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Vă rog. 

Domnul consilier Cojocariu Ioan: Spunea domnul Crina, că această acțiune este una politică. 

Dacă acest organism politic de conducere al județului, care este sută la sută politic, nu este nici măcar 

un independent, nu acționăm politic pentru înlocuirea unui coleg care are limitele lui, unde să o facem? 

Să o facem pe culoar? Unde să o facem? 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Haideți, domnul Cojocariu…Domnul Nedelcea lipsește 

și n-aș vrea să aduceți acuzații. 

Domnul consilier Cojocariu Ioan: E pus să lipsească. 

Domnul președinte  Silviu Hurduzeu: Nu, dar spuneți… 

Domnul consilier Cojocariu Ioan: Dacă data viitoare cerem înlocuirea dumneavoastră, lipsiți 

și dumneavoastră, că găsiți motive să lipsiți. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Stați liniștit, că o să vin. Dar a spune că are limite sau 

…Haideți, să păstrăm totuși… 

Domnul consilier Cojocariu Ioan: Suntem într-un organism politic și acționăm politic. Asta e 

tot! 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Sunt de acord, sunt de acord! Nu vă acuză nimeni, dar 

păstrați totuși un discurs. Ați făcut o acuzație la adresa domnului Nedelcea, legat de limitele pe care le 

are și eu cred că nu e corect să faceți astfel de acuzații! 

Domnul consilier Cojocariu Ioan: Orice om are limite. Uitați, eu am limite, mai ales când știu 

să tac! 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Rar. Da. Bun. 

Domnul consilier Dinu Gabriel: Eu știu că suntem inimitabili și ilimitabili din anumite puncte. 

Domnul vicepreședinte Popovici Ionuț: Domnule președinte… 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Domnul Popovici, vă rog. 

Domnul vicepreședinte Popovici Ionuț: Nici Partidul Mișcarea Populară nu va ridica buletinele 

de vot. Am și eu un of! Cred că cetățenii județului Caraș-Severin s-au săturat să vadă acest tip de 

politică, de carton, făcut pe sub masă și făcut la mica înțelegere. Pentru că nu este o politică corectă, 

este o politică a orgoliilor. Și nu este o politică în interesul județului Caraș-Severin! Acesta este un 

lucru foarte clar. Îmi pare foarte rău să spun că, au trecut aproape 3 ani de zile și colegii liberali n-au 

venit, mă refer la mine, la persoana mea, cu o inițiativă, cu un proiect de hotărâre consistent în 

favoarea județului Caraș-Severin. Eu manifestându-mi totdeauna disponibilitatea și ușa mea a fost 

deschisă, și știm foarte bine, pentru oricine! Asta îmi ridică foarte multe semne de întrebare. Deci, v-aș 

ruga totuși să avem puțină decență în Consiliul Județean Caraș-Severin, iar dacă ne vom mai măsura 

politic, haideți, să ne măsurăm în 2020, când tot cetățenii județului Caraș-Severin vor stabili dacă am 

făcut bine sau am făcut prost în administrarea județului. Despre asta vorbim, oameni buni! Lăsați de-o 

parte înțelegerile astea. Vă apreciez, am foarte mulți… prieteni, poate e mult spus, dar oameni pe care 

îi apreciez, în PNL. Problema este că, mulți n-ar vrea să procedeze în acest mod, dar există cineva care 

gândește pentru ei! 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Mulțumesc, domnule vicepreședinte. 

Domnul consilier Guțu Mihai: Domnule președinte, nici consilierii UNPR nu vor participa la 

vot. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: În regulă. Aș vrea să fac câteva observații, să spun 

câteva lucruri legat de acest proiect de hotărâre și o să iau pe rând cele 3 puncte care au fost 

enumerate. La Spitalul Județean de Urgență Reșița nu s-a pus niciodată problema diminuării salariilor 



 19 

celor care lucrează acolo. A fost vorba doar de reducerea sporurilor. Domnul Gâfu, mă aștept de la 

dumneavoastră, a fi foarte exact în exprimare… 

Domnul consilier Gâfu Cristian: Mergem împreună la… 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Dumneavoastră să fiți la fel de consecvent când spuneți 

asta și să fiți sigur că, eu vă voi corecta, când nu e corect. Deci nu e vorba de diminuarea salariilor la 

Spitalul Județean de Urgență Reșița, cum se întâmplă la alte primării din județ, cu atât mai puțin, de 

diminuarea salariilor la Consiliul Județean sau la altă instituție aflată în subordinea Consiliului 

Județean. Prin bugetul pe care dumneavoastră nu l-ați votat astăzi, noi am reușit să prevedem bani 

pentru toți salariații Consiliului Județean și ai instituțiilor aflate în subordine, la nivelul pe care l-au 

avut. Ba chiar la unele instituții, de la 1 iulie, o să reușim să acordăm și un spor de 10%, la cele la care 

n-am reușit. Deci, aș vrea să se înțeleagă foarte bine, la Spitalul Județean de Urgență Reșița nu s-a pus 

nici un moment problema diminuării salariilor. Este vorba doar de anumite procente privind sporurile, 

pentru că toți salariații Spitalului Județean erau cu sporurile la maxim. Și unele sporuri, dau un 

exemplu, erau între 50 și 80, și erau la 80. Pentru că există o prevedere legală care spune că sporurile 

pe ordonatorul de credite, pe ordonatorul principal de credite, adică, pe președintele Consiliului 

Județean, nu poate depăși 30%, din toate salariile, atunci a fost luată această inițiativă. Dar în nici un 

moment nu se pune problema diminuării salariilor și nici măcar neplata sporurilor. Este doar o 

reducere a acestor sporuri acolo unde sporurile sunt la maxim. Și cu toate acestea, pe bugetul pe care l-

am aprobat astăzi, o parte dintre consilierii județeni, ne încadrăm și în acest spor de 30% și, încă odată 

spun, reușim să plătim salariile pentru toată lumea, până la sfârșitul anului. Legat de AQUACARAȘ, a 

fost o acuză adusă domnului vicepreședinte, că a fost ședința Consiliului de administrație și s-au făcut 

modificări. Consiliul de administrație, știți foarte bine cum a fost ales. Nimeni nu poate interfera în 

decizia unui membru al Consiliului de administrație. Ce a făcut Consiliul de administrație al Societății 

AQUACARAȘ își asumă și sigur că, la un moment dat, vom vedea dacă a fost o soluție bună sau nu! 

Haideți, să facem o retrospectivă și să vedem unde era AQUACARAȘ, acum doi ani, cu un număr 

mult mai mare de salariați. AQUACARAȘ, iată că, funcționează, cum spunea și domnul Crina, la fel 

de bine, cu un număr mai mic de salariați, i s-au diminuat cheltuielile Societății AQUACARAȘ. 

Consiliul Județean Caraș-Severin, fără a solicita sprijinul celorlalte consilii locale care sunt acționari în 

Societatea AQUACARAȘ, a garantat în întregime un împrumut necesar societății pentru semnarea 

contractului de finanțare pe următoarea etapă de dezvoltare a activității de apă și canal în județul 

Caraș-Severin. Lăsând la o parte că presupune o cheltuială în plus, pentru că la un moment dat va 

trebui plătit acest credit, Societatea AQUACARAȘ, dacă vă uitați pe o analiză comparată, o să vedeți 

că la principalii indicatori se vede o îmbunătățire. S-au redus cheltuielile, au crescut veniturile, a 

crescut procentul de încasare de la persoanele fizice și juridice. De asemenea, cel mai important, s-a 

semnat etapa doua a acestui program de finanțare. Legat de drumurile județene, n-am reușit să înțeleg 

foarte bine această prevedere a dumneavoastră, că nu a identificat surse de nișă pentru finanțarea 

reabilitării/refacerii drumurilor județene. Păi acum, să aducă bani de acasă domnul Nedelcea, cred că e 

destul de complicat! Totuși, dacă e să discutăm despre surse alternative, în acest mandat, Consiliul 

Județean a depus proiecte pe Programul Național de Dezvoltare Locală, pe un program al Guvernului 

PSD. Consiliul Județean a obținut o finanțare și a semnat contracte de finanțare pe 107 milioane. De 

asemenea, tot în acest mandat, am elaborat și am depus proiecte pe finanțare europeană pentru 

modernizarea drumurilor județene. Este vorba atât pe POR, unde am depus pentru 3 drumuri prioritare 

și unul în rezervă, nu le mai enumăr pentru că le știe toată lumea, și două pe SUERD. Suma totală este 

de 500 de milioane. O parte dintre aceste proiecte au fost semnate, alte proiecte sunt în curs de 

evaluare. Am predat două tronsoane de drum la Compania Națională de Investiții, tot în acest mandat, 

tot pe alți bani decât ai Consiliului Județean Caraș-Severin. Spuneam, la intervenția domnului doctor 

Purea, că nu putem din banii pe care îi primim de la Guvern, pe activitatea de drumuri, să facem 

modernizări. Și atunci, modernizările de drumuri județene le facem cu surse de finanțare fie 

guvernamentală, CNI și PNDL, fie europeană. Deci cam acestea ar fi lucrurile pe care eu am vrut să le 

spun legat de ceea ce dumneavoastră ați expus în proiectul de hotărâre. Sigur că, e un demers pe care 

dumneavoastră îl puteți face. Domnul Crina a spus, nu că trebuie să explicați, că pe Legea nr.215 nu ar 

fi trebuit să explicați motivul pentru care ați făcut asta. Pentru că, evident că este un demers politic, pe 

care nici eu nu reușesc să-l înțeleg în totalitate, dar nu am pretenția de a reuși să înțeleg de fiecare dată 
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orice lucru. Mai ales, ținând cont de faptul că, ați inițiat acest proiect de hotărâre, au semnat 13 

consilieri liberali și astăzi ați rămas doar 12 și unul lipsește. Eficiența acestui proiect de lege sau 

finalitatea acestui proiect de lege nu o înțeleg, când dumneavoastră v-ați dat afară unul dintre colegii 

care ar fi putut teoretic vota, pentru că este inițiator al acestui proiect de hotărâre. Vă mulțumesc. 

Trecem la vot. Domnul președinte, comisia, rog să își îndeplinească prerogativele. Domnul secretar 

vrea să facă câteva… 

Domnul secretar al județului Ciobanu Darian: Numai puțin, că intrăm într-un formalism 

excesiv. Majoritatea de vot, cel puțin în privința eliberării din funcție a domnului Nedelcea, e foarte 

clară. E majoritatea calificată, adică 21 de consilieri. Acum, mi s-au adus 11 buletine pentru grupul 

liberal, dar regulamentul, în articolul 45, alin.7, spune că îmi trebuie numărul de buletine egal cu 

numărul consilierilor prezenți. Aia înseamnă că facem un exces de fonduri, de hârtii, de ștampile… 

Domnul consilier Gâfu Cristian: Grupul consilierilor liberali participă. Noi participăm. 

Domnul secretar al județului Ciobanu Darian: Ok. 

Domnul consilier Gâfu Cristian: Dacă îmi permiteți, sporurile sunt componentă a salariilor. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Se adaugă la salarii. Sporul cu salariul face venitul. 

Salariu e salariu… 

Domnul consilier Gâfu Cristian: Vor fi foarte mulțumiți oamenii care vor primi bani mai 

puțini… 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Foarte mulțumiți au fost și când au primit mai mulți 

bani, pentru că Guvernul PSD le-a majorat salariile. Bun. O să distribuim buletinele de vot. Consilierii 

liberali vor lua 3 buletine, restul vor lua doar câte două buletine de vot, în urma deciziei luate la nivelul 

grupurilor. Domnul Ionuț Mihai Popovici.  

Se trece la vot în ordinea strigării. 

* 

Punctele 24, 25, 26, 27, 28, 29, 30 și 31 ale ordinii de zi: 

24.Raport  anual de activitate  al  Asociației de Dezvoltare  Intercomunitară pentru 

Managementul Situațiilor de Urgență-ADIVEST,  la 31 decembrie 2018. 

25.Raport de activitate pe anul 2018, al Asociației de Dezvoltare Intercomunitară 

ACVABANAT. 

26.Raport  de  activitate al SC AQUACARAS SA  Caraș- Severin, pe anul 2018. 

27.Raport de activitate pe anul 2018, al S.C. APERGMIN S.R.L. 

28.Informare despre activitatea de îmbuteliere apă minerală Perenna Premier în asociație cu 

Consiliul Județean Caraș-Severin. 

29.Raport anual de activitate pentru anul 2018, al Teatrului de Vest Resita. 

30.Raport anual de activitate, pe anul 2018, al Asociației Cluster Regional Tehnologia 

Informației și a Comunicațiilor-Regiunea Vest România. 

31.Întrebări. Interpelări.  

Nu sunt discuții la aceste puncte. 

* 

Domnul vicepreședinte Popovici Ionuț: Domnule președinte, vă rog, rezultatul. 

Domnul consilier Crina Ioan: Deci, proces-verbal nr.7588 încheiat astăzi, cu ocazia numărării 

voturilor privind numirea unui reprezentant la Inspectoratul Județean de Poliție Caraș-Severin, în cadrul 

echipei intersectoriale. A candidat domnul Horațiu Negulescu. A obținut 28 de voturi ”pentru”, zero 

”NU”, zero ”anulate”. 

Pentru ceilalți (Comisia de selecţie şi a celei de soluţionare a contestaţiilor precum și 

conținutul anunțului public, pentru singura sesiune de selecţie a ofertelor culturale, pentru  anul 

2019), proces-verbal nr.7589, aici am înțeles că nu trebuie să numesc nominal candidații. Vreau să vă 

spun că, toți s-au calificat cu un număr de voturi necesar.  

Proces-verbal privind demiterea domnului Nedelcea Flavius, sunt 11 voturi ”pentru”, zero ”NU” 

și 17 voturi anulate, cei care n-au votat. Mulțumesc. 

Domnul vicepreședinte  Popovici Ionuț: Bine. 
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Domnul secretar al județului Ciobanu Darian: Vreau să fac o completare și rog să se 

consemneze în procesul-verbal că, celălalt proiect privind alegerea domnului vicepreședinte a picat pe 

cale de consecință, nemaivotându-se.  

Domnul vicepreședinte Popovici Ionuț: Am înțeles. Vă mulțumim pentru prezență. 

Domnul consilier Cojocariu Ioan: Vreau să vă anunț că, în perioada 2-5 mai, la Caransebeș, are 

loc ”Ruga de la Oraș”. Sunteți invitați cu toții! Ne-a împuternicit primarul, să facem invitația.  

Domnul vicepreședinte Popovici Ionuț: Vă mulțumesc tuturor pentru prezență și vă dorim cu 

toții, sărbători binecuvântate! Închidem ședința.  

 

Ordinea de zi fiind epuizată, şedinţa se încheie. 

 

 

 

 

 

 

              PREȘEDINTE,                                            SECRETARUL JUDEŢULUI, 

         Silviu HURDUZEU                                 Darian CIOBANU 
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